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Skolebestyrelsesmøde Hvidebækskolen 

 

 

Mødedato: 26. okt. 2023 

Klokken 17.30 – 19.30 

MEDLEMMER: Janne Nielsen, Christian Bechsgaard, Ditte Andersen, Vicki Wolff-Sørensen, Lisa, 

Mille Thygesen 

MEDARB.REP.: Bernadette Jedig, Camilla Drejsig  

SKOLELEDELSEN: Jimmy Sørensen (JS), Line Mie Hjorth Christensen (LM) 

ELEVREPRÆSENTANTER: Formand:-      Næstformand: - 

FRAVÆRENDE: Ditte, Vicki, Elevråd 

17.30-17.45 Elevråd - Orientering og debat om elevrådets punkter: 

● Ikke deltagende. Deltager næste gang. 

17.50–17.50 Beslutningspunkter 

 

17.45-18.30 Orienteringspunkter 

● Budgetopfølgning og status på elevtal 

Ved uændret budget vil vi d.31.dec. have 892.000,- kr. i mindre forbrug. Midler til 

ressourceperson ikke brugt, da kandidat træk sit kandidatur og ansættelse derved ikke 

foretaget. 

Når oktober budgettet indberettes, ændrer beløbet sig. 

Økonomien skal benyttes på indsatser der skal gavne elevernes trivsel og læring på 

skolen – herunder indtænkes skolemøbler til indskolingen og ungemiljø.   

Elevtallet er pt 232 elever (almen + IC), der er tilgang både i almen og IC. 

Pt er der 50 elever (kommende 0.kl.) i vores skoledistrikt. Målet er at få i hvert fald de 

20 af dem. Der afholdes åbent hus ultimo november. Der er lavet program for 

eftermiddagen, som indeholder både oplæg, rundvisning og aktiviteter.  

● Nyt vedr. flytning af Kathøj Skole til Hvidebækskolen 

Skoleleder orienterede kort. Beslutningen er truffet og der er nedsat en styregruppe 

med begge skolers skoleledelser, SKB formand, TR´ere, AMR´ere fagcentre og 

direktion. Udover styregruppe vil der blive nedsat arbejdsgrupper på begge skoler. 

Skolebestyrelsens rolle er konstruktive drøftelser på tværs af skolerne. Formændene 

har holdt nogle uformelle møder om situationen. 

 



 

Internt 

● Møde med BFU 

Der blev drøftet trivselsfremmende initiativer, samt anlægsforholds betydning for 

elevernes trivsel (fx toiletforhold). Derudover blev der drøftet pedelsituation og 

fraværsmønstre. Der blev italesat ønske om et mere nuanceret træk af fraværs 

statistikken, med henblik på et mere klart billede af fraværet. 

● Status på elevfravær 

Orientering om skolens fravær – både ift. de øvrige skoler i kommunen, samt 

landsplan. JS gennemgik data, hvor det blandt andet blev fremvist, hvordan data vil se 

ud til sommer, hvis alle elever kommer fra nu af, samt hvordan data ville se ud, hvis 

de elever med højeste fravær bliver trukket ud. 

Skolebestyrelsen vil fortsat have fokus på elevfravær – jvf. vores handlingsplan. 

Skolebestyrelsen foreslår en fælles forældreaften med fravær på dagsordenen – 

herunder hvad gør fraværet ved den enkelte og fællesskabet, samt hvordan indberetter 

man fravær og hvordan kan man blive nysgerrig på sit barns fravær (tjekke 

fraværskort i MU fravær). 

 

18.30-19.20 Debatpunkter 

● Proces for arbejdet med principper 

Kort gennemgang af principper. Bestyrelsen besluttede at slette tre principper som 

ligger på hjemmesiden (Samarbejdet mellem pædagoger og lærere 2016, fordeling af 

arbejdet blandt skolens lærere og afholdelse af fællesarrangementer, lejrskoler, praktik 

m.v 2017), fastholde de sidste to reviderede principper fra 2023 som de er og sætte 

resten af principperne på som løbende punkter hen over skoleårets møder, så de kan 

revideres til nutidige udgaver. LM retter til på hjemmesiden. 

● Data på måltal 

- udsættes 

19.20-19.30 Eventuelt og kort orientering fra 

 

● Storteam v/Camilla Drejsig: - 
● Elevråd: Orientering om kommende trivselstopmøde for fælleselevrådet.  
● SFO: uuv er startet op efter efterårsferien. 
● Inklusionscenter: der startes nye elever op igen i nov. 
● Ledelsen: der afholdes ansættelsessamtaler d.d. 
● Skolebestyrelsen: -  

Alle ordinære møder er fra kl.17.30-19.30 

Mødedatoer: 26.10.23 – 30.11.23 – 25.01.24 – 29.02.24 – 11.04.23– 16.05.24 –  20.06.24 

  


